
Referat fra den ordinaer generalforsamling mandag den 11. marts 2025, kl. 19°" (referent: Lis Hedelund)
Dagsorden:
1. Valg af dirigent.
2. Formandens beretning.

3. Fremlasggelse af de reviderede regnskaber.

4. Indkomne forslag (skal vcere bestyrelsen i hcende se-
nest 10dagef0rgeneralforsamlingeri)

Forslag om, at man vedfremtidige generalforsamlin-
ger fremviser et budget-estimatfor del aktuelle regn-
skabsar.

Det er for atforhindre, som bestyrelsen tidligere
har oplevet, at foreningens konto lober torforpenge
i I0bet afdret - eller i det mindste tager hejdefor
kommende prisstigninger,

Et sddant budget vll vcere en stor hjcelp, ndr der
skal vurderes, om der evt. er behovfor stigning i kon-
tingentbelobet og annoncepriserne, og hvor start be-
hovet er. (Forslagsstiller Svend Gade)
5. Fremlaeggelse af bestyrelsens arbejdsplan.

6. Fastlaeggelse af kontingent for 2026.

7. Valg
Jf. § 5, stk. 4:
Formand og to bestyrelsesmedlemmer afgarpa lige arstal,
kasserer og et bestyrelsesmedlem afgarpa ulige arstal.
For et ar vaelges i 2025 ekstraordinajrt:
Formand:

Bent Hilmer Jensen 0nsker at trade tilbage.
Pa valg eri 2025 for to ar:
Kasserer:

Susan Axman (genopstiller).
Pa valg er i 2025
Et bestyrelsesmedlem:

Birgith Bech (genopstiller).
Jf. § 5, stk. 5:
To suppleanter vodgesfor et ar ad gangen:

Dorthe Lindgaard Gade (genopstiller).
Erik M. S0rensen (0nsker ikke genvalg).

Jf. § 7, stk. 3:
En revisor og en revisorsuppleant vcelgespd generalfor-
samlingenfor et ar ad gangen:
Revisor:

Charlotte Vedel Bjerre (genopstiller).
Revisorsuppleant:

Nancy Viborg (genopstiller).
8. Eventuelt

Bent Hilmer Jensen b0d velkommen.
Svend Gade valgt.
Bent Hilmer Jensen fremlagde sin beretning, som har vaeret
bragt i Fortidsnyt nr. 122.
Et medlem af bestyrelsen mente, at beretningen var for nega-
tiv. Det medf0rte em debat om, hvorvidt det var formandens
eller bestyrelsens beretning. Det blev slaet fast, at det (som det
er tradition) er formandens.
Der var en debat om, hvad man yderligere kunne g0re for at
udbrede kendskabet til foreningen.
Beretningen blev godkendt.
Susan Axman fremlagde regnskabet og svarede pa sp0rgsmal
til regnskabspunkterne.
Regnskabet blev godkendt.
Ophedet debat om forslaget.
Forslaget blev stemt ned med 21 for og 23 imod.

Bent Hilmer Jensen fremlagde arbejdsplan:
• Fire fortidsnyt.
• Jul i Hundested.
• Abent i Arkivet mandag, tirsdag og onsdag.
• Endnu ingen konkrete aktiviteter.
• Der vil komme en sommertur.

Planen blev godkendt.
Bestyrelsen foreslog at fastholde det nuvaerende medlemskon-
tingent: enkeltpersoner 100 kr. og samboende 130 kr.
Forslaget vedtaget.
Udenbys medlemmer betaler desuden porto, hvis de far bla-
dene sendt.
Formand:
Bestyrelsen foreslog Poul Warrer, som blev valgt.
Poul (indf0dt i fern generationer) fortalte, at han kun vil pa-
tage sig formandsposten i et ar, og at den vigtigste opgave
fremover er at finde en blivende formand.

Kasserer: Susan Axman genvalgt.
Bestyrelsesmedlem: Birgith Bech genvalgt.

Suppleanter:
Dorthe Gade genvalgt.
Morten Hansen valgt.

Revisor. Charlotte Vedel Bjerre genvalgt.
Revisorsuppleant: Nancy Viborg genvalgt.

V'b Vvvv^Vv\v
Et medlem spurgte, om mankan fa oplysninger om arrange-
menter via mail. Det kan man, hvis man sender en mail til Su-
san og beder om det.
Redakt0ren takkede Bent Hilmer for hans it-forbedringer.


